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Lublin dnia 30.09.2022 r. 

Pan Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
Za pośrednictwem Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie rcmontn drugiej części w całości nlicy Wiejskiej do skrzyżowania z ul. Walecznych 

w Lublinie 
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w całości ulicy Wiejskiej do skr.tyżowania ul. Walecznych w Lublinie. Zgodnie z ustawą 
o samorządzie gminnym, gmina ma obowiązek zaspokajanie zbiorowych potrzeb wspólnoty,
które należą do zada11. własnych gminy.

Ulica Wiejska nie służy wyłącznie mieszkańcom Osiedla Ponikwoda, ale wszystkim 
przyjezdnym mieszkańcom z Lublina i okolic. Jest wizytówką miasta, ponieważ łączy się 
z ul. Walecznych, przy której znajduje się duży „Cmentarz Unicka". Usytuowanie cmentarza 
wymusza wyremontowanie drugiej części ulicy Wiejskiej. Tereny i drogi przyległe 
do cmentarzy powinny być zadbane, utrzymane w porządku, oznakowane i wyposażone 
w miejsca parkingowe. Ulica Wiejska jest w katastrofalnym stanie, bez parkingów, a jedyny 
jej chodnik całkowicie zdewastowany przez parkujące samochody, który służy, jako dojście 
dla dzieci do bliskiej szkoły podstawowej. Proszę równocześnie o uznanie mojej interpelacji 
za wniosek budżetowy na 2023 r. Mając powyższe na uwadze, proszę o informacje, kiedy 
inwestycja zostanie uko6czona? 

Z wyrazami szacunku 

Małgorzata Suchanowska 

Do wiadomości: 
I. Zarząd Dróg i Mostów.
2. Rada Dzielnicy Ponikwoda ul. Owocowa 6 w Lublinie.




